

# Digital Citizenship

 <p><b>Digital Access</b> I fully participate electronically in society.</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• I use my personal device for educational purposes.</li> <li>• I connect to the assigned Wi-Fi network.</li> <li>• I access appropriate sites.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• استخدم جهازي لأغراض تعليمية.</li> <li>• اربط جهازي بشبكة الانترنت المخصصة.</li> <li>• اتصفح المواقع المناسبة.</li> </ul>	 <p><b>Digital Law</b> I take electronic responsibility.</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• I follow Alef policies and school procedures.</li> <li>• I follow the terms and conditions of the digital world.</li> <li>• I always reference other people's work.</li> <li>• I do not participate in cyber bullying.</li> <li>• I will not steal other people's work.</li> <li>• I will not share my work and answers with others.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• أتبع سياسيات ألف وإجراءات المدرسة.</li> <li>• أتبع أحكام وشروط العالم الرقمي.</li> <li>• أحسن استخدام جهازي.</li> <li>• لن أشارك في التنمر الإلكتروني.</li> <li>• لا أسرق حقوق أعمال الآخرين.</li> <li>• لا أشارك أعمالاً وأجوبتي مع الآخرين.</li> </ul>
 <p><b>Digital Communication</b> I exchange information electronically.</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• I remain engaged with the Alef platform and work to collect stars for my performance.</li> <li>• I read and apply my teacher's comments and feedback.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• أشارك بمنصة ألف وأعمل على رفع أدائي الأكاديمي لجمع النجوم.</li> <li>• أقرأ وأطبق التغذية الراجعة من المعلم.</li> </ul>	 <p><b>Digital Rights &amp; Responsibilities</b> I understand my digital rights and responsibilities.</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• I use my device appropriately.</li> <li>• I make sure my device is switched on/off at the beginning and end of a lesson and return it to the charging cart.</li> <li>• I keep liquids away from my device.</li> <li>• I power on/off at the appropriate times.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• أحسن استخدام جهازي الحاسب التلي.</li> <li>• أتأكد من تشغيل الجهاز في بداية الدرس وإطفائه إعادته إلى خزانة الشحن عند الانتهاء من الحصة الدراسية.</li> <li>• أشغل وأطفئ جهازي في الأوقات المناسبة.</li> </ul>
 <p><b>Digital Literacy</b> I learn about technology.</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• I can use Alef features in a way that supports my performance.</li> <li>• I can use other technologies and Alef to support my learning.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• استخدم منصة ألف لدعم أدائي الأكاديمي.</li> <li>• استخدم التقنيات الأخرى بالإضافة إلى منصة ألف لدعم عملية تعليمي.</li> </ul>	 <p><b>Digital Health &amp; Wellness</b> I take care of my physical and psychological well-being in a digital world.</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• I choose the right posture.</li> <li>• I follow best practices related to physical and psychological well-being in a digital world.</li> <li>• I stay a fair distance from my screen to avoid eye strain.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• وضع الجهاز والأدوات بالوضعية الصحيحة.</li> <li>• أتبع أفضل الطرق للحفاظ على الصحة البدنية والنفسية عند استخدامي للتكنولوجيا.</li> <li>• أترك مسافة فاصلة عن شاشة الحاسوب لتجنب إجهاد العين.</li> </ul>
 <p><b>Digital Etiquette</b> I comply with electronic standards of conduct.</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• I behave respectfully online and on the Alef platform.</li> <li>• I model good digital etiquette skills with my classmates.</li> <li>• I use appropriate language.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• اتصرف بلباقة واحترام عند استخدام الانترنت ومنصة ألف.</li> <li>• أقدم نموذج رائد لمهارات الاتكيت الرقمية المناسبة مع زملائي.</li> <li>• استخدم اللغة المناسبة.</li> </ul>			
 <p><b>Digital Security</b> I follow electronic precautions to guarantee safety.</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• I access secure websites only.</li> <li>• I protect my private data.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• أتصفح المواقع الآمنة.</li> <li>• أحافظ على خصوصية بياناتي.</li> </ul>			